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Hot och våld i skolan 
 

Skolans elever och personal omfattas av Arbetsmiljölagen. Enligt AML 1 kap1§ är lagens ändamål att 
förebygga ohälsa och olycksfall och i övrigt uppnå en god arbetsmiljö. Enligt AML 2 kap 1§ ska 
arbetsförhållandena anpassas till människors olika förutsättningar i fysiskt och psykiskt avseende. 
 
Det finns flera skolor i Borås som har stora brister och risker i arbetsmiljön och många elever och 
lärare som far illa. 
 
I Borås Tidning har man måndag 23/10 kunnat ta del av hur elever på Dalsjöskolan har kunnat gå in i 
ett klassrum på lektionstid, hämtat ut en elev därifrån och misshandlat eleven. Det står också om en 
elev som hotade en lärare med misshandel och våldtäkt efter att ha blivit tillsagd att ta av jackan i 
matsalen. Det finns ett stort antal anmälningar om hotfulla och våldsamma incidenter på 
Dalsjöskolan men även på andra skolor i Borås. 
 
Flera lärare vågar inte längre säga till elever som bråkar eller beter sig illa. Man klarar på vissa skolor 
inte längre av att hålla den ordning och trygghet som behövs för att upprätthålla en säker och god 
arbetsmiljö i skolan. Resultaten för elever som har slutat grundskolan i Borås är nedslående. Ca 21 % 
av eleverna är inte godkända när de slutar nian. En otrygg skola medverkar till dåliga studieresultat. 
 
Det finns elever som lider av psykisk ohälsa. Stressen och otryggheten i skolan är en stor bidragande 
faktor. Att bli mobbad, slagen och trakasserad utan att få hjälp kan leda till depression och självmord 
bland barn. Borås stad måste ta tag i denna situation nu. Att fortsätta vända bort huvudet och blunda 
löser inga problem. 
 
Ett bra sätt att starta en akutskola för elever som hotar, slår och trakasserar andra elever och lärare. 
En utbildningsenhet för att elever ska få utbildning utanför den egna skolenheten. Skolverket utlyser 
statsbidrag för 2024 med ansökningstid 15/1 till 15/2 2024. Statsbidraget är till för att starta 
akutskola och för personalkostnader. Anslaget är 50 miljoner kronor. 
 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande frågor till kommunalrådet Anna Svalander: 

 
Hur ser de styrandes strategi ut för att hantera situationen och de elever som destruktivt påverkar 
arbetsmiljön genom att hota, slå och trakassera andra elever och lärare på sin ordinarie skola? 
 

Har de styrande sett till att Borås ansökt om de statliga medel som finns att få gällande att starta en 
r4esursskola och anställa fler specialpedagoger?  
 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

Maria Lindgren (SD) 

Ledamot     


